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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:1974 Utvisningar

Enligt justitieministerns kommentar i medier, TV4 den 16 augusti, realiseras 
inte var tionde utvisning av dömda brottslingar. Det innebär att dessa huserar 
kvar i vårt land trots att de dömts till utvisning.

Det är inte långsökt att tänka att detta förutom det förkastliga i att beslut inte 
genomförs i enlighet med en dom dessutom kan innebär långtgående skada för 
det svenska samhället då dessa brottslingar kan fortsätta på inslagen bana, ha 
kontakter inom kriminella gäng och ligga bakom än fler brott. 

Justitieministern påpekar i samma intervju att det inte beror på svenska 
myndigheter att dessa utvisningar inte genomförs utan på det mottagande landet 
samt att Sverige borde öka pressen på dessa länder. Att vissa länder inte 
samarbetar trots att Sverige försöker.

Min fråga till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson är med 
anledning av detta:

 

Vilka konkreta åtgärder kommer ministern att vidta för att de som döms till 
utvisning också utvisas i enlighet med beslutet och därmed inte blir kvar i 
Sverige?

………………………………………

Ann-Sofie Lifvenhage (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-08-19
Besvaras senast
2020-09-02
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


